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 Personal Information: 
 

 

‐ Name:  Remal Abdulaziz Asaad 

‐ E-mail re01@au.edu.s 
            rimalasaad@tishreen.edu.sy 

‐ Mobile: 0932146153 
‐ Languages: Arabic – English/ French 

 Education and Academic Background: 
1. Diploma in pharmacy and pharmaceutical chemistry-Tishreen University- Lattakia/1998 
2. Diplome d 'Etude  Approfondie/ DEA- Lyon- France-Claude Bernard Lyon 1/ 2004 
3. Ph.D in pharmacy/ Clinical Biochemistry- Lyon- France-Claude Bernard Lyon 1/ 2008 

"From infection to Hepatocellular Carcinoma HCC; Interaction between HCV and targ
cells; role of progenitor cells" 

 

 Academic degrees and administrative tasks: 

- 2018. Assistant professor of Biochemistry at Tishreen University, Lattakia-Syria. 
- 2010-1013- Chef of Department of pharmacognosy. Tishreen University, Lattakia-Syria. 
-2013-2015-Vice dean of the faculty of Pharmacy – Tishreen University, Lattakia-Syria. 
- 2015-2020- Chef of Department of Microbiology and Biochemistry- Al Andalus University 
for Medical Sciences, AL-Qadmous -Syria 
- Dean faculty of pharmacy at Al Andalus University for Medical Sciences, AL-Qadmous -
Syria.2020-2021. 
- 2022- Vice dean of the faculty of Pharmacy – Tishreen University, Lattakia-Syria. 
 Publications and Scientific Work:  

1. Remal abdulaziz Asaad.  Hormone Receptor Status and its Relation to C- Reactive 
Protein and other Prognostic factors in Breast Cancer in Jableh- Syria. Research J. 
Pharm. and Tech. September. 2017; 10(9): 3003-3010.                                                  
2.  Remal abdulaziz asaad. Lymph Node Ratio (LNR) as a predictive factor in addition 
to pN staging in Syrian-breast cancer patients at diagnosis. Research J. Pharm. and Tech.  
2018; 11 (3).                                                                                                  
3. Remal Abdulaziz Asaad and Siraj Saadaldin Abdullah. Breast Cancer Subtypes (BCSs) 
classification according to Hormone Receptor Status: Identification of patients at high 
risk in Jableh- Syria. . Research J. Pharm. and Tech.2018; 11(8):3703-3710.              
‐ 4. Remal Abdulaziz Asaad, Mohammad Imad Khayat, Carolyn Barakat. 

Microalbuminuria is associated with low plasma magnesium levels and poor glycemic 
control in type 2 diabetic patients in Lattakia, Syria. Research J. Pharm. and Tech .

2017 ،10)5                                                          .(                                                             
 

 Vision: 
Amelioration of levels of students and to be at the level of academic and international 
universities. 
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 ادات العلميـةɺلات والشـɸالمؤ:  

  1998جامعة Ȗشرʈن /  - إجازة ࢭʏ الصيدلة والكيمياء الصيدلية / ɠلية الصيدلة -

  2004فرɲسا / - 1جامعة ɠلود برنارد ليون  -التحليلية  / ( ماجست؈ف) ࢭʏ العلوم والاس؅فاتيجياتD.E.Aدبلوم دراسات معمقة /  -

 2008فرɲسا/  – 1جامعة ɠلود برنارد ليون  - ) ࢭʏ الكيمياء اݍݰيوʈة باختصاص كيمياء حيوʈة سرʈرʈةphDشɺادة الدكتوراه ( -

  Ȋعنوان:

تطور سرطان اݍݵلية الكبدية: العلاقية ب؈ن ف؈فوس الْڈاب الكبد   "  
C  دف. دورɺاݍݵلايا المولدة واݍݨذعيةواݍݵلايا ال":  

"De l’infection  au carcinome hépatocellulaire: Interaction entre le virus de l’hépatite C  et les  
cellules cibles. Implication des cellules progénitrices"  

  
 :ةʈام الإدارɺالدّرجات العلمية والم  

  2013-2010 -ࢭʏ جامعة Ȗشرʈن ɠلية الصيدلة -العقاق؈فȖعي؈ن رئʋس قسم العقاق؈ف وكيمياء  -

  2013- 2015للشؤون العلمية جامعة Ȗشرʈن  -Ȗعي؈ن نائب عميد ɠلية الصيدلة -

2020 - 2016جامعة الأندلس اݍݵاصة للعلوم الطبية  - ɠلية الصيدلة –رئʋس قسم الكيمياء اݍݰيوʈة والأحياء الدقيقة  -

  Ȗ- 2020 -2021عي؈ن عميد ɠلية الصيدلة ࢭʏ جامعة الأندلس اݍݵاصة للعلوم الطبية -

  2021-جامعة Ȗشرʈن - ممثلة نقابة المعلم؈ن ࢭʏ جامعة Ȗشرʈن بمجلس ɠلية الصيدلة -

  - 2021عضو اݝݨلس العل׿ܣ الأعڴʄ للصيدلة السرʈرʈة ࢭʏ سورʈا  -

  2022-الصيدلة ࢭʏ جامعة ȖشرʈنȖعي؈ن نائب عميد ɠلية الصيدلة للشؤون العلمية لɢلية  -
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 ــــــــــــــــــــʈةالرّؤ:  
   - الارتقاء بمستوى الطالب لمستوʈات أɠاديمية عالمية وتأɸيل خرʈج؈ن فعال؈ن وعڴʄ قدر عال من المسؤولية.

  . ةعالمية مرموقمواكبة اݍݨديد دائما والعمل عڴʄ تبادل اݍݵ؄فات النظرʈة والعملية للطالب والأستاذ مع جامعات  -  

  

  


